
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 27. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 224 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 224:  

”Ministeren bedes oplyse, hvor meget ministeriet har betalt for analyserapporten 

”Kapacitet på sygehusene Nationalt belægningsoverblik og lokalt arbejde” af konsu-

lentfirmaet Rehfeld, som ministeren oversendte til Sundheds- og Ældreudvalget d. 

19. februar 2017?” 

 

Svar: 

Analyserapporten ”Kapacitet på sygehusene Nationalt belægningsoverblik og lokalt 

arbejde” er gennemført i efteråret 2016 af konsulentfirmaet Rehfeldt. Analysen er en 

del af Handlingsplanen for den ældre medicinske patient fra februar 2016.  

 

Formålet med analyserapporten var bl.a. at undersøge mulighederne for at etablere 

en mere ensartet og retvisende monitorering af belægningen på tværs af sygehuse og 

afdelinger.  

 

Det kan oplyses, at ministeriet har betalt godt 384.000 kr. (ekskl. moms) for analyse-

rapporten. 

 

Med venlig hilsen 
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